

Ø udvalget

Den 16. december 2016

Referat fra møde i Øudvalget den 14. december 2016

*Til stede: Dorte Christensen, Betina Bugge, PerArne Tejlgaard og Erik Wind, Jens Peder Hedevang.*

### **1. Godkendelse af referat fra møde den 22. juni 2016.**

Der vedlægges referat.

*Ad 1: Referatet blev godkendt.*

### **2. Orientering om status for opstilling af master til mobiltelefoner**

Der vil blive givet en mundtlig orientering i mødet.

*Ad 2: Der blev orienteret om, at der endnu ikke var fundet en placering til opstilling af master. Udvalget fandt det utilfredsstillende, at der ikke er sket en afklaring, og der kom forskellige forslag til mulige placeringer. Der vil blive rettet henvendelse til ITchefen herom.*

### **3. Evaluering af gratis periode på færgen.**

Der henvises til vedlagte notat.

*Ad 3: Notatet toges til efterretning. Der var enighed om, at det havde været en succes, og der var en drøftelse af, hvorvidt den gratis periode bør begrænses til weekends.*

*Det blev foreslået, at den gratis periode i efteråret fremover starter tidligere, så den ophører fredag i uge 41. Det er imidlertid ikke hensigtsmæssigt for 2017, da turistbrochurerne for 2017 allerede er trykt.*

*Det blev oplyst, at teknik og miljøudvalget i begyndelsen af 2017 skal drøfte en henvendelse om, hvorvidt der skal være gratisperioder for årskort.*

Byrådssekretariatet

Postboks 509  
Torvegade 10  
7800 Skive  
Tlf.: 9915 5000  
Fax: 9915 5569  
CVR-nr.: 29189579  
bya@skivekommune.dk  
www.skive.dk

Reference.: 779-2014-6566

Henvendelse til:  
Lone Knudsen  
Direkte tlf. 9915 5515

#### **4. Orientering om, hvad § 20 midlerne er brugt til.**

*Ad 4: Udsattes til næste møde.*

#### **5. Forslag til lokalplan nr 270 –Brugsen på Fur – Erhvervsområde.**

Der har tidligere været fremsendt en orientering om arbejdet hermed til medlemmerne af Øudvalget. Forslag til lokalplan er med på økonomiudvalgets dagsorden for mødet den 13. december 2016. Der vedlægges kopi af dagsordenspunkt.

*Ad 5: Forslaget anbefales.*

#### **6. Mødeplan 2017.**

*Der aftales følgende mødeplan:*

*Mandag den 20. marts kl 17.00*

*Mandag den 19. juni kl 17.15*

*Onsdag den 6. september kl 17.00*

*Mandag den 18. december kl 17.00*

#### **7. Eventuelt.**

*Ad 7: Det blev oplyst, at Klyngegruppen om Turisme havde været på tur rundt på øen og havde bemærket, at der flere steder manglede skiltning. Gruppen foreslår, at der relevante steder bliver opsat informationer om historier, der er knyttet til de pågældende steder. Det blev nævnt, at Madsbadvej trænger til asfalt, og at der mangler parkeringspladser ved museet.*

*Det blev oplyst, at det i regi af Nomi I/S vurderes, hvorvidt genbrugspladsen kan holde åbent nogle timer en hverdag/uge.*

*Repræsentanter for Sogneforeningen ønskede på baggrund af et møde i Ø sammenslutningen at give udtryk for, at foreningen er glade for samarbejdet med byrådet og kommunen.*

Lone Knudsen  
Sekretariatschef